
Protokół z III Sesji 
 Rady Dzielnicy XVII,
 „Wzgórza Krzesławickie”, 
 os. Na Stoku 15
 z dnia 15 stycznia 2015 r. godz. 1800 

Porządek obrad III Sesji Rady Dzielnicy XVII :

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji
4. Podjęcie uchwał w sprawie:

    
4.1 powołania  Komisji  Informacji,  Komunikacji  Społecznej  i  Budżetu  Obywatelskiego, 

określenia liczby jej członków, składu osobowego oraz określenia zakresu jej działania
4.2 powołania Przewodniczącego Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej
4.3 powołania Przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 
4.4 powołania Przewodniczącego Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego 
4.5 powołania Przewodniczącego Komisji Spraw Mieszkaniowych
4.6 powołania Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska 
4.7 powołania Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
4.8 powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej
4.9 określenia limitów punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Dzielnicy XVII

5. Interpelacje i zapytania
6. Oświadczenia i komunikaty

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
Po  stwierdzeniu  quorum  (obecnych  20  radnych),  sesję  otworzył  Przewodniczący  Rady  
i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając wszystkich zebranych. 
Obecni wg załączonej listy.

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad
Przewodniczący Stanisław Madej  przedstawił  zebranym projekt  porządku obrad  III  Sesji  Rady 
Dzielnicy XVII. Pan Sebastian Adamczyk zwrócił się z prośbą, aby projekty uchwał z pkt. 4.1 oraz 
4.9 były głosowane imiennie. Członkowie Rady przyjęli zaproponowany projekt porządku obrad w 
głosowaniu: za – 19, przeciw - 0, wstrzymał się - 1

ad.3  .   Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji
Do protokołów z poprzednich sesji nie wpłynęły uwagi. 



ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie:
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu):

ad.4.1. powołania  Komisji  Informacji,  Komunikacji  Społecznej  i  Budżetu  Obywatelskiego, 
określenia liczby jej członków, składu osobowego oraz określenia zakresu jej działania
Przewodniczący  poinformował  zebranych,  iż  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  Komisji 
Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 
Pan Wiesław Wojnarski – Członek Zarządu, który prowadził pierwsze posiedzenie Komisji Kultury, 
Oświaty, Sportu i Turystyki poinformował zebranych, iż Komisja Kultury zaopiniowała powyższy 
projekt uchwały jednogłośnie negatywnie. Następnie Zastępca Przewodniczącego Rady Dzielnicy 
Pan  Andrzej  Dziedzic  poinformował  o  negatywnej  opinii  Zarządu  oraz  przedstawił  argumenty 
takiej decyzji.
Następnie głos zabrali: p. S. Adamczyk, p. St. Madej, p. L. Zaleński, p. A. Dziedzic, p. J. Kawa,
p.  W. Wojnarski.  Pan Jan  Kawa zgłosił  wniosek formalny o  zamknięcie  dyskusji,  który Radni 
przyjęli w głosowaniu: za – 15, przeciw – 4, wstrzymał się - 1. 
Głos  zabrały  jeszcze  osoby,  które  zapisały  się  do  głosu  przed  głosowaniem  nad  wnioskiem 
formalnym tj.: p. J. Wójcik, p. Ł. Sęk, p. S. Adamczyk.
Przewodniczący ogłosił 5 min przerwę na przygotowanie listy obecności do głosowania imiennego 
nad projektem uchwały.
Członkowie Rady głosowali: za powołaniem Komisji było – 5 osób, przeciw – 12, wstrzymały się-3 
osoby.
Członkowie Rady odrzucili projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Informacji, Komunikacji 
Społecznej  i  Budżetu  Obywatelskiego,  określenia  liczby jej  członków,  składu  osobowego  oraz 
określenia zakresu jej działania 

ad.4.2  .   powołania Przewodniczącego Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej
Pan Jan Kawa zreferował projekt uchwały.
Zarząd zaopiniował projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
Członkowie Rady jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w sprawie  powołania Pana Leszka 
Zaleńskiego na Przewodniczącego Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej

ad.4.3  .   powołania Przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 
Pan Wiesław Wojnarski zreferował projekt uchwały.
Zarząd zaopiniował projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
W tym  punkcie  głos  zabrali:  p.  A.  Woźniczka,  p.  A.  Dziedzic,  p.  L.  Zaleński.  p.  R.  Łatka,
p. K. Frankiewicz, p. A. Michalczyk, p. R. Łatka, p. A. Dziedzic.
Członkowie  Rady  podjęli  uchwałę  w  sprawie  powołania  Pani  Katarzyny  Frankiewicz  na 
Przewodniczącą Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki w głosowaniu: za – 14, przeciw – 6, 
wstrzymało się – 0.

ad.4.4  .   powołania Przewodniczącego Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego 
Pan Andrzej Dziedzic zreferował projekt uchwały.
Zarząd zaopiniował projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie powołania Pana Jerzego 
Wójcika na Przewodniczącego Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego

ad.4.5  .   powołania Przewodniczącego Komisji Spraw Mieszkaniowych
Pan Stanisław Rajski zreferował projekt uchwały
Zarząd zaopiniował projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
Członkowie  Rady podjęli  uchwałę  w  sprawie  powołania  Pani  Teresy Ziętary na  Przewodniczą 
Komisji Spraw Mieszkaniowych w głosowaniu: za – 17, przeciw – 2, wstrzymał się - 1



ad.4.6  .   powołania Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska
Pan Andrzej Dziedzic zreferował projekt uchwały
Zarząd zaopiniował projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
Członkowie  Rady  podjęli  uchwałę  w  sprawie  powołania  Pana  Grzegorza  Rojewskiego  na 
Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska w głosowaniu:za – 19, przeciw – 1,wstrzymało się – 0 

ad.4.7  .   powołania Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
Pan Stanisław Rajski zreferował projekt uchwały
Zarząd zaopiniował projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
W tym punkcie głos zabrali: p. S. Adamczyk, p. W. Wojnarski, p. A. Zdziebko, p. R. Łatka
Członkowie  Rady  podjęli  uchwałę  w  sprawie  powołania  Pana  Aleksandra  Zdziebko  na 
Przewodniczącego  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  w  głosowaniu:  za  14,  przeciw  –  3, 
wstrzymało się – 3.

ad.4.8  .   powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej
Przewodniczący zreferował projekt uchwały
Zarząd zaopiniował projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
Członkowie  Rady  podjęli  uchwałę  w  sprawie  powołania  Pana  Dariusza  Jaworskiego  na 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w głosowaniu za: 18, przeciw – 0, wstrzymało się - 2

ad.4.9. określenia limitów punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Dzielnicy XVII 
Przewodniczący  poinformował  zebranych,  iż  do  niniejszego  projektu  uchwały  wpłynęła 
autopoprawka projektodawców włączającą uzasadnienie do projektu uchwały.   
Pan Andrzej Dziedzic zapoznał zebranych z projektem uchwały.
Zarząd zaopiniował projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
Pan R. Łatka zaproponował, aby ograniczyć liczbę punktów sprzedaży napojów alkoholowych na 
terenie Dzielnicy XVII z 35 do 32, aby nie zamykać dostępu do koncesji sklepom funkcjonującym 
prawidłowo.  Następnie  głos  w  tej  sprawie  zabrali:  p.  A.  Michalczyk,  p.  St.  Madej,
p.  A.  Dziedzic,  p.  S.  Adamczyk,  p.  L.  Zaleński,  p.  Ł.  Sęk,  p.  R.  Musiałek,  p.  A.  Dziedzic,
p. R. Łatka, p. S. Adamczyk, p. St. Madej  
Członkowie Rady głosowali imiennie: za podjęciem uchwały w sprawie określenia limitów punktów 
sprzedaży  napojów  alkoholowych  na  terenie  Dzielnicy  XVII  zgodnym  z  projektem  Komisji 
Praworządności  i  Bezpieczeństwa Publicznego Rady Dzielnicy XVII  opowiedziało  się  -  14  osób, 
przeciw  były  -  2,  wstrzymały  się  -4  osoby.  Rada  Dzielnicy  XVII  podjęła  uchwałę  w  sprawie 
określenia limitów punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Dzielnicy XVII

ad.5. Interpelacje i zapytania
Brak

ad.6. Oświadczenia i komunikaty
Następnie Przewodniczący zapoznał zebranych z następującymi sprawami:

– pismem Prezydenta Miasta  Krakowa w sprawie realizacji  zadań Dzielnic  w roku 2015  
i 2016.
Przewodniczący  poinformował  zebranych,  iż  zgodnie  z  sugestią  zawartą  w  piśmie 
Prezydenta Miasta Krakowa, Zarząd przygotuje stosowny projekt uchwały w sprawie zadań 
Dzielnicy  XVII  do  realizacji  w  roku  2015  według  zapisów  uchwał  w  sprawie  zadań 
priorytetowych i powierzonych jakie podejmowała Rada Dzielnicy XVII VI Kadencji. Pan 
R.  Łatka  zwrócił  się  z  apelem  do  Zarządu  o  interwencję  w  RMK  o  zmianę  zapisów 
statutowych ograniczających Dzielnicom swobodę dysponowania środkami finansowymi. 
Przewodniczący  poinformował  Radnych,  iż  niejednokrotnie  Rada  Dzielnicy  XVII
VI Kadencji zgłaszała, w tej kwestii, poprawki do nowego Statutu, które jednak nie zostały 
uwzględnione.  Przewodniczący  poinformował  p.  Łatkę,  iż  może  przygotować  stosowny 
projekt uchwały z propozycją zmian zapisów statutowych w ww. temacie.



– odpowiedzią Pani Dyrektor Kancelarii Rady Miasta i Dzielnic Krakowa w sprawie środków 
na realizację zdania „Obsługa Dzielnic”

– mailem wystosowanym do Radnych Miasta Krakowa z prośbą o wprowadzenie do Budżetu 
Miasta Krakowa zadań z terenu Dzielnicy XVII

– pismem Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu  w sprawie wskazania lokalizacji 
pojemników na używaną odzież na ternie Dzielnicy XVII 
Pan Rajski poinformował zebranych o spotkaniu z przedstawicielami firmy zarządzającej 
pojemnikami na używaną odzież, a następnie zwrócił się do Członków Rady  aby do dnia 22 
stycznia podali do biura Rady Dzielnicy miejsca na lokalizację ww pojemników. 

Pan  Stanisław Madej,  w imieniu  Zarządu,  zaprosił  Członków Rady na  spotkanie  opłatkowo – 
noworoczne w Młodzieżowym Domu Kultury Fort 49 w dniu 22 stycznia 2015r. o godz. 18.00
Przewodniczący poinformował Radnych, iż w związku z odrzuceniem projektu uchwały z pkt. 4.1 
Zarząd przygotuje projekt uchwały w sprawie powołania Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego. 
Następnie Przewodniczący zaprosił zebranych na kolejną Sesje Rady Dzielnicy XVII na dzień 29 
stycznia 2015r, która w związku z wizytą młodzieży w ramach akcji „Uczeń – Obywatel” została 
zaplanowana w Młodzieżowym Domu Kultury Fort 49.
Następnie  głos  na  temat  pracy  Członków  Rady  zabrali:  p.  S  Adamczyk,  p.  St.  Madej,
p. A. Dziedzic,p. L. Zaleński, p. St. Stroński, p. W. Wojnarski, , p. S. Adamczyk, p. W. Wojnarski,
p.  S.  Adamczyk,  p.  J.  Kawa,  p.  St.  Madej,  p.  A.  Dziedzic,  p.  S.  Adamczyk,  p.  W. Wojnarski,
p. A. Michalczyk.

Następnie  przedstawiciele  Komisji  podali terminy  posiedzeń  komisji  Rady  Dzielnicy  XVII  w 
miesiącu styczniu 2015:
Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 20.01.2015r.
Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 21.01.2015r
Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 19.01.2015r.
Komisja Spraw Mieszkaniowych - 20.01.2015r
Komisja Ochrony Środowiska - 28.01.2011r.

Kolejna  Sesja  Rady  Dzielnicy  XVII  „Wzgórza  Krzesławickie”  została  ogłoszona  na  dzień
29 stycznia 2015r. na godz. 1800  w MDF Fort 49.

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  p.  Stanisław  Madej  podziękował
za przybycie i o godz. 2055 zamknął posiedzenie III Sesji Rady Dzielnicy XVII.

Protokołowała:
Katarzyna Skóra

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII
Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej


	 						Rady Dzielnicy XVII,
	 						„Wzgórza Krzesławickie”, 
	 						os. Na Stoku 15
	 						z dnia 15 stycznia 2015 r. godz. 1800 
	Porządek obrad III Sesji Rady Dzielnicy XVII :
	Komisja Ochrony Środowiska 


